
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 

Tilstede: Kim, Christian, Joakim og Bente 

Tid og sted: 12. Januar 2023 kl. 19:00 hos Bente 

Referent: Joakim 

Dagsorden: 
 

1. Referat  

 

1. Referat fra seneste møde godkendes. Lægges op på hjemmesiden. Referat er godkendt, 

hvis der ikke kommer indsigelser inden 7 dage 

 

2. Økonomi 

 

Intet at bemærke 

 

3. Udvalg 

 

a. Grøn – herunder legepladser, udvikling af fællesarealer – Christian 

Status: Der arbejdes stadig på de to forslag. 

b. Sort - herunder asfalt, kloak og rør, dæksler, vejbump, el-lade-standere – Joakim og Bente 

Status: Intet nyt. 

c. Grå - herunder stier, belysning, affaldsordning – Joakim og Bente 

Status: belysning: 12 januar har der været gennemgang med Andel-lumen, og der bliver 

foretaget en enkelt rettelse. 

Affaldsordning: Der er 11 januar søgte tilskud hos kommunen til implementering af fællesøer 

d. Socialt – fælles aktiviteter, juletræ, fester, loppemarked – Bo 

Status: Intet nyt 

e. Diverse – Der er blevet etableret et nyt udvalg, der vil undersøge mulighederne for 

opsætning af solceller. 

Status: Der afholdelse møde i januar. 

 

4. Kommunikation 

 

a. Henvendelse fra grundejere – er behandlet. 

 

5. Evt. 

CO2 beregner – Vil blive lagt opslag på hjemmeside. 

 

 

6. Næste møde 

Torsdag den 9. februar  kl. 19:00 hos Bente 


